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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Sebastian 

Stepek zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Poinformował, że w rejonie ronda u zbiegu ulic Lwowskiej i Starodąbrowskiej tworzą 

się bardzo duże korki. Zaproponował zmianę organizacji ruchu w taki sposób, 

aby możliwy był przejazd z północnej strony ronda na południową również z lewego 

pasa, a co za tym idzie, aby rozbudować infrastrukturę w taki sposób, aby zwiększyć 

liczbę pasów jezdni do dwóch od strony południowego zjazdu z ronda. 

2) Zwrócił się z prośbą o wyremontowanie nawierzchni lub co najmniej odwodnienie ulicy 

Marii Kotulskiej. Dodał, że członkowie Rady Osiedla Nr 6 „Gumniska-Zabłocie” proszą 

o wykonanie nakładki asfaltowej na wskazanej drodze. 

3) Poinformował o złym stanie technicznym nawierzchni ulicy Zgody. 

4) W imieniu członków Rady Osiedla Nr 5 „Rzędzin” poprosił o przedłużenie chodnika przy 

ulicy Wiadukt do zbiegu z ulicą Orkana. Dodał, że konieczne byłoby wykupienie 

fragmentu nieruchomości od prywatnego właściciela. 

5) W imieniu członków Rady Osiedla Nr 6 „Gumniska-Zabłocie” zapytał o przyszłość 

Pałacu Ślubów i czy planowane jest ulokowanie tam siedziby którejś z instytucji 

miejskich. 
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